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Věříme v Krista
President Oaks řekl, že 

věříme v Ježíše Krista. Přečetl mnoho veršů 
z písem o tom, co Ježíš řekl během svého života a také když navštívil Nefity. Ježíšova slova 
máme studovat, aby nás v životě mohla vést.

Toto mě učí:

Poznámky z konference

Znovu 
s Ježíšem
Starší Stevenson hovořil 

o dvou dívkách, kterým zemřela teta. Manželka 

staršího Stevensona, Lesa, se jich zeptala, jak se 

mají. Byly smutné, ale podělily se s ní o svědectví. 

Věděly, že jejich teta je šťastná a může být 

s Ježíšem. Víra v Ježíše Krista a ve věčný život 

nám přináší útěchu.

Toto mě učí:

Svědectví 
v autobuse
Starší Corbitt vyprávěl 

o ženě, se kterou si povídal během cesty 

autobusem. Tato žena se ho zeptala, proč věří 

v Ježíše Krista. Nevěděl, co má říci. Poté se 

rozhodl zaměřit se na to nejdůležitější. Řekl jí, 

že Ježíše Krista potřebujeme, aby nám pomohl 

vrátit se k Nebeskému Otci. O své svědectví se 

můžeme dělit i my.

Toto mě učí:

Nošení 
kamenů
Sestra Johnsonová hovořila 

o tom, jak se životní obtíže podobají nošení batohu naplněného kameny. Takovéto kameny nosíme 
kvůli svým hříchům, nelaskavému jednání druhých a životním těžkostem. Ježíš Kristus nám pomáhá zbavit se zátěže našeho batohu, když se k Němu 

obrátíme. I my můžeme pomáhat druhým odlehčit jejich batoh tím, že o ně budeme pečovat tak, jak by o ně pečoval Ježíš.

Toto mě učí:
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